



Advice Note

Client Project Leila
Date 13 May 2024
Subject Retail Investors FAQs

NOTE

Any questions on the Group, its business, strategy, outlook, projects etc. please direct them to the website and the Prospectus.

English: en.fakeeh.care / Arabic: www.fakeeh.care

It is important you do not answer any questions related to the Group or the investment proposition.

FAQs

Q1	Do I invest in Fakeeh Care Group? Is it a good investment?	هل أستثمر في مجموعة فقيه للرعاية الصحية ؟ هل تعد الشركة فرصة استثمارية جيدة؟
	In order to make an informed investment decision, please familiarise yourself with Fakeeh Care and its initial public offering by reading the Prospectus in full as made available on en.fakeeh.care/ipo or on the Capital Market Authority's website.	من أجل اتخاذ قرار استثماري، يرجى التعرف على مجموعة فقيه للرعاية الصحية والطرح العام الأولي من خلال قراءة نشرة الإصدار بالكامل كما هي متاحة على الموقع الإلكتروني www.fakeeh.care/ipo أو على هيئة السوق المالية.
Q2	Where is Fakeeh Care Group planning to list?	أين تعتزم مجموعة فقيه للرعاية الصحية إدراج أسهمها؟
	The shares will be listed on Main Market of the Saudi Exchange.	سيتم إدراج أسهم المجموعة في السوق الرئيسية لتداول السعودية.
Q3	Who is eligible to subscribe to the Offering?	ما هي شرائح المستثمرين التي يحق لها الاكتتاب في أسهم الطرح؟
	Subscription to the offer shares is restricted to Saudi Arabian nationals, GCC nationals and foreign residents in Saudi Arabia, with an active bank account with one of the participating banks.	يقتصر الاكتتاب في أسهم الطرح على المواطنين السعوديين، ومواطني دول مجلس التعاون الخليجي وأي شخص غير سعودي مقيم في المملكة العربية السعودية، ممن لديهم حساب بنكي لدى إحدى الجهات المستلمة.
Q4	How can I subscribe?	كيف يمكنني الاشتراك في الاكتتاب؟
	You can subscribe through [the receiving banks website] or digital application provided that the following requirements are satisfied:	يمكنك الاشتراك في الاكتتاب من خلال [موقع الجهة المستلمة] أو التطبيق الرقمي بشرط استيفاء المتطلبات التالية:

	<ul style="list-style-type: none"> - the Retail Investor must have a bank account with [the receiving banks] - there have been no changes in the personal information or data of the Retail Investor 	<ul style="list-style-type: none"> - يجب أن يكون لدى المستثمر حساب مصرفي لدى [الجهة المستلمة] - لم تكن هناك تغييرات في المعلومات أو البيانات الشخصية للمستثمر
Q5	When does the retail subscription period open?	متى ستبدأ فترة الاكتتاب لشريحة المكتتبين الأفراد؟
	The subscription period for qualified retail investors starts on 21 May 2024G and ends on 22 May 2024G.	تبدأ فترة الاكتتاب لشريحة المكتتبين الأفراد المؤهلين في يوم الثلاثاء 13 ذو القعدة 1445 هـ (الموافق 21 مايو) وتنتهي في نهاية يوم الأربعاء 14 ذو القعدة 1445 هـ (الموافق 22 مايو 2024م).
Q6	When will the final allocation be announced?	متى سيتم الإعلان عن التخصيص النهائي لأسهم الطرح؟
	Final allocations will be announced on 27 May 2024G, with any refunds of excess subscription monies to be made by 4 June 2024G.	سيتم الإعلان عن التخصيص النهائي للأسهم في 19 ذو القعدة 1445 هـ (الموافق 27 مايو 2024م) على أن يتم رد فائض الاكتتاب في 27 ذو القعدة 1445 هـ (الموافق 4 يونيو 2024م).
Q7	When will I be refunded if there is oversubscription?	متى سيتم رد فائض الاكتتاب؟
	Refunds of excess subscription amounts (if any) will be made by 4 June 2024G.	سيتم رد فائض الاكتتاب (إن وُجد) في 27 ذو القعدة 1445 هـ (الموافق 4 يونيو 2024م).
Q8	When is the first day of trading?	متى أول يوم تداول؟
	The Group has submitted an application to the CMA for the registration and offering of the Shares and to the Saudi Exchange (Tadawul) for the listing of the Shares, and all official approvals required to conduct the Offering have been granted. Trading is expected to commence on the Exchange after the final allocation of the Shares Please check in regularly on the website – en.fakeeh.care/ipo – for further information	قدمت المجموعة طلبًا إلى هيئة السوق المالية لتسجيل وطرح الأسهم، وإلى السوق المالية السعودية (تداول) لإدراج الأسهم، وتم الحصول على جميع الموافقات الرسمية اللازمة لإجراء الطرح. من المتوقع أن يبدأ التداول في البورصة بعد التخصيص النهائي للأسهم. يرجى زيارة الموقع الإلكتروني – www.fakeeh.care/ipo – لمزيد من المعلومات.
Q9	Where can I find information about the Group and the offer?	أين يمكنني العثور على معلومات حول المجموعة و الطرح العام الأولي؟
	You can find information about Fakeeh Care on the website en.fakeeh.care. You can download the Prospectus as well from our website or the Capital Market Authority's website – www.cma.org.sa .	يمكنك العثور على معلومات حول مجموعة فقيه للرعاية الصحية على الموقع الإلكتروني www.fakeeh.care . يمكنك تنزيل نشرة الإصدار أيضًا من موقعنا الإلكتروني أو موقع هيئة السوق المالية – www.cma.org.sa .



Q10	What is the total amount of shares being offered?	ما هو عدد الأسهم المطروحة؟
	There are 4,890,000 shares on offer for retail investors priced at SAR 57.5 per share.	هناك 4,890,000 سهم معروض للمستثمرين الأفراد بسعر 57.5 ريال سعودي للسهم الواحد.
Q11	Will there be any restrictions for selling my shares following the listing?	هل سيكون هناك أي قيود على بيع أسهمي بعد الإدراج؟
	There will be no implementation of a lock-up period or restrictions on sale of shares following listing for retail subscribers.	لن يكون هناك أي تطبيق لفترة حظر أو قيود على بيع الأسهم بعد الإدراج للمكتتبين الأفراد.
Q12	Is Fakeeh Care Group shariah compliant?	هل مجموعة فقيه للرعاية الصحية متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية؟
	Shariah-compliant investing is a complex topic and there are a variety of interpretations. We encourage investors to undertake their own due diligence to ensure that the Offering is compliant with their own principles and purposes.	يعد الاستثمار المتوافق مع الشريعة الإسلامية موضوعًا معقدًا وهناك مجموعة متنوعة من التفسيرات. نحن نشجع المستثمرين على بذل العناية الواجبة للتأكد من أن الطرح متوافق مع مبادئهم الشخصية.
Q13	Who are the receiving banks?	من هي الجهات المستلمة؟
	<ul style="list-style-type: none">- Saudi National Bank- Alrajhi Bank- Arab National Bank- SAB- Alinma Bank- Bank Aljazira	<ul style="list-style-type: none">- البنك الوطني السعودي- مصرف الراجحي- البنك العربي الوطني- ساب- بنك الإنماء- بنك الجزيرة